
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło się 
w dniu 30 marca 2016r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 900do godz.1500 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław — przewodniczący komisji

2. Kuśkowska Helena -  członek komisji

3. Kłębek Krzysztof-członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji

5. Misztal Mariusz - członek

6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, Pan Marcin 
Szerszenowicz -  pracownik Urzędu Gminy,Pan Mateusz Kaszuba -  Kierownik ZGK.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski, powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia Komisji je s t :

1. Rozpatrzenie podań dot. budowy linii oświetlenia ulicznego.
2. Stan bezpieczeństwa obiektów gminnych.

Ad. 1- Po zapoznaniu się w terenie z lokalizacją wskazaną w podaniach , Komisja 
jednogłośnie opowiedziała się za budową nowych lini w miejscowościach :
Karolew, Lasków , Czarnów, Kuligów, Ślężany, Teodorów . Inwestycje które nie zostały 
dokończone w roku ubiegłym ( Kołaków) zostaną wykonane w roku bieżącym ( w gestii 
Wójta).
Zgodnie z ustaleniami komisja zapoznała się w wydatkami na oświetlenie uliczne 
poniesionymi w 2015 roku które opiewały na kwotę 262 453, 61 zł. W roku bieżącym na to 
zadanie zaplanowane jest 300 000,00 zł, przy założeniu, że oświetlenie uliczne w 
technologii LED da oszczędności na poziomie 70% zużycia energii inwestycja związana z 
wymianą oświetlenia powinna w ciągu roku się zwrócić.
Ustalono, że na kolejne posiedzenie komisji zostanie zaproszony przedstawiciel Firmy 
specjalizującej w tej branży.

Ad.2 W nawiązaniu do otrzymanego wykazu obiektów gminnych Komisja udała się w teren 
aby zapoznać się ze stanem bezpieczeństwa w obiektach.
W związku z powyższym komisja zwraca uwagę na :
-Guzowatka szkoła — usunięcie drzew przy placu zabaw, cieknący dach hali sportowej oraz 
korytarza między szkołą.
-Kołaków SUW -  zabezpieczenie schodów wejściowych ( luźno leżące płytki)
-Józefów szkoła -  porządki na terenie zewnętrznym
-Ślężany budynek mieszkalny ul.Rybna 2 -  ewentualny remont
-Dąbrówka budynek mieszkalny ul.T.Kościuszki 14- ewentualny remont
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-Dąbrówka szkoła -  teren zewnętrzny libacje nocne ,ewentualna brama zamykana na noc 
przed placem manewrowym dla autokarów szkolnych , gimnazjum woda zalewa windę oraz 
korytarze na najniższym poziomie .

Na tym protokół zakończono

Kuligowski Mirosław  ..............................
Kuśkowska Helena ..........
Kłębek Krzysztof. iŁiijhiM M .....................
Marcinkiewicz Andrzej
Misztal Mariusz...........
Rasiński Tomasz.........


